
 
 

1 
 

MØTEPROTOKOLL  
 

Seniorråd 
 
Dato: 07.10.2020 kl. 13:00 
Sted: Kommunestyrealen 
Arkivsak: 19/00839 
  
Tilstede:  Ole Sigmund Johansen, Hilde Mjelde Olsen, Vivian Nilsen, Bjørg 

Johansen, Torleif Hammer 
 
Merete Kristiansen og Ingrid H. Mikalsen møtte for råd for 
personer med nedsatt funksjonsevne. 

  
Møtende 
varamedlemmer: 

Ingfrid Norum 

  
Forfall:  Ingen. 
  
Andre: Bjarne Mjelde 
  
 
 

SAKSKART  Side 

Saker til behandling 

2/20 
18/00671-
29 

Kommuneplanens samfunnsdel - høring i hovedutvalg 
for oppvekst og kultur 
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Berlevåg, 07.10.2020 
 
 
 
Hilse Mjelde Olsen 
Leder  
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Saker til behandling 

2/20 Kommuneplanens samfunnsdel  
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hovedutvalg for Oppvekst og kultur 25.09.2020 1/20 

2 Hovedutvalg for Helse- og omsorg 14.10.2020 2/20 

3 Hovedutvalg for tekniske tjenester 30.09.2020 1/20 

4 Seniorråd 07.10.2020 2/20 

 
 
Hovedutvalg for Oppvekst og kultur har behandlet saken i møte 25.09.2020 sak 
1/20 
 
Møtebehandling 
Bjarne Mjelde orienterte. 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Hovedutvalget bes vurdere planforslaget, og eventuelt sende merknader eller forslag 
til videre behandling. 
 
 
 
 
 
Møtebehandling 
Seniorrådet hadde en del å tilføye under noen av punktene: 
 
Videreutvikle eksisterende næringsliv 
Berlevåg kommune bør ha innkjøpsavtaler med butikkene i Berlevåg. 
 
For eks. innkjøp av kontormateriell, vaskemidler, verktøy, hvitevarer, eller for å si det 
slik: Det butikkene i Berlevåg kan skaffe kjøper vi her, en avtale gjør det mer 
forutsigbart for den som selger. 
 
Et attraktivt Berlevåg sentrum 
Universell utforming. Ramper mangler på en del butikker. Spesielt er det vanskelig å 
komme inn på matbutikkene. Er det en mulighet for at butikkene som sliter kan få 
økonomisk hjelp. Dette vil helt klart koste en del. Kanskje arbeidskraft for å sette opp 
rampe? 
 
Berlevåg skal ha et aktivt og frivillig kulturliv 
En koordinator mellom det frivillige kulturliv og flyktninger /arbeidsinnvandrere vil 
være bra. 
Vi ønsker et godt helse og omsorgstilbud 
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Det må tilsettes en aktivitør som kan hjelpe beboerne på helsesenteret med 
aktiviteter og være et bindeledd mellom beboerne og det frivillige kulturliv.  
                                                                                         
Fremtidig klimaendringer handteres nå   
Vi vet at det ikke er lov å la bilen gå mens vi har et ærend, men det er veldig mange 
som glemmer dette.  Kan vi få opp noen skilt som påpeker dette? Det er jo i aller 
høyeste grad forurensende og til sjenanse for gående og ikke minst små barn i vogn.                                                                                                                                          
 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak  
Saken tas til etterretning med de tilføyinger Seniorrådet har kommet med. 
 
 
 
 


